
 
 
 

 
 

 

Folketingets Lovsekretariat 

Medlem af Folketinget Magni Arge (T). har d. 28. april 2016 stillet følgende spørgsmål 

nr. S 1039 til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmål nr. S 1039: 

”Hvis de færøske myndigheder ønsker at samarbejde om adoption af de otte børn fra 

Etiopien, der allerede var i en adoptionsproces, men hvor adoptionsprocessen blev 

stoppet, vil ministeren så overveje at gennemføre adoptionerne til færøske forældre 

på ventelisten?” 

Svar: 

De hensyn og overvejelser, der ligger bag min beslutning om at stoppe formidlingen, 

har samme vægt, uanset hvilken del af Riget formidlingen sker til. Beslutningen er 

således truffet på baggrund af oplysninger om etiopiske forhold. Jeg henviser herved 

til den samtidige besvarelse af spm. nr. S 1037 og spm. nr. S 1038. 
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